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Protokół nr 51/22  
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji  

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 19 stycznia 2022 r.  
w trybie zdalnym 

 
 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:00 Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonych list 
obecności. 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła zasady rekrutacji  
do przedszkoli, odnosząc się przy tym do zgłoszonych drogą elektroniczną uwag radnego 
Marcina Ługawiaka. 
W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: radna Wiesława Mania, radny Roman 
Kolankiewicz i Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek.  
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła zgłoszone jej 
wcześniej uwagi nieobecnej dzisiaj radnej Eweliny Dudek do obowiązujących uchwał 
dotyczących stypendiów i nagród dla uczniów oraz sportowców, po czym odniosła się  
do nich. 
W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji  
w Mosinie Waldemar Demuth, radny Adam Monikowski, Kierownik Referatu Oświaty  
i Sportu Anna Balcerek-Kałek, radna Wiesława Mania, radny Roman Kolankiewicz i radny 
Marcin Ługawiak, który dołączył do tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych  
i Promocji, dzięki czemu w dalszym jego ciągu udział brało 7 członków wyżej wymienionej 
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia na rok 2022 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Mosina, który stanowi załącznik 
protokołu. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 6 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymujących się” – wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania wyżej wymienionego projektu 
uchwały, a jednogłośnie, czyli 7 głosami „za” – wniosek nr 2 dotyczący zwiększenia środków 
finansowych w budżecie Gminy Mosina na rok 2022 na stypendia sportowe i naukowe. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mosina do realizacji Programu Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja 2022, 
który stanowi załącznik protokołu. 
W dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały poruszono między innymi następujące 
tematy: 

− charakteru i rodzaju udzielanej pomocy przez asystenta osobistego osoby 
niepełnosprawnej, 

− skali zainteresowania skorzystaniem z Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 
Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”, 

− zgłaszanych potrzeb dofinansowania sprzętów wzbogacających usługę asystenta 
osobistego osoby niepełnosprawnej, 
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− dotychczasowej liczby asystentów osobistych osoby niepełnosprawnej funkcjonujących  
na terenie gminy Mosina i sposobu ich rekrutacji, 

− możliwości ograniczonego czasowo „zatrudnienia” asystenta osobistego osoby 
niepełnosprawnej, 

− możliwości określenia większej liczby osób chcących skorzystać z usługi asystenta 
osobistego osoby niepełnosprawnej z określeniem mniejszej ilości godzin udzielania tej 
pomocy u danego niepełnosprawnego, 

− potrzeby promocji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent 
osobisty osoby niepełnosprawnej”, 

− terminu wdrożenia na terenie gminy Mosina tegorocznej edycji przedmiotowego 
programu, 

− potrzeby corocznego uchwalania uchwał dotyczących przystąpienia Gminy Mosina  
do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 
osoby niepełnosprawnej”, 

− pomocy udzielanej przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Mosinie osobom 
niepełnosprawnym w pozyskaniu środków finansowych, z których mogłyby one 
skorzystać. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, radny Marcin Ługawiak, radny Roman 
Kolankiewicz, radna Jolanta Szymczak i radny Łukasz Kasprowicz. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mosina do realizacji Programu Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022, który stanowi załącznik 
protokołu. 
W dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały poruszono między innymi następujące 
tematy: 

− potrzeby corocznego uchwalania uchwał dotyczących przystąpienia Gminy Mosina  
do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 
wytchnieniowa”, 

− wniosków zgłoszonych przez mieszkańców gminy Mosina do przedmiotowego programu. 
Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz i radna Wiesława Mania. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania udzieliła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie 
Lidia Skupin-Wójtowska. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”  
– wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Mosina do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 
osoby niepełnosprawnej” - edycja 2022 oraz wniosek nr 4 dotyczący zaopiniowania projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mosina do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny 
i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022. 
Koordynator ds. obsługi mediów Joanna Nowaczyk przedstawiła informacje na temat 
kosztów wydania „Informatora Mosińskiego” w roku 2021, które stanowią załącznik 
protokołu. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potrzebę zmiany uchwały dotyczącej wydawania „Informatora Mosińskiego” z uwagi  
na fakt, że nie jest wydawany w trybie miesięcznym, 

− kolportażu „Informatora Mosińskiego”, 
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− potrzeby wyeliminowania publicystyki z „Informatora Mosińskiego”, 

− brakujących treści w „Informatorze Mosińskim”, 

− wizji zmian w „Informatorze Mosińskim”, 

− potrzeby przygotowania „Informatora Mosińskiego” w formie portalu internetowego 
umożliwiającego interakcję z czytelnikami. 

Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz, radny Łukasz Kasprowicz, radny Dominik 
Michalak i radny Marcin Ługawiak. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła Koordynator ds. obsługi mediów Joanna 
Nowaczyk.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”  
– wniosek nr 5 dotyczący przygotowania „Informatora Mosińskiego” w formie portalu 
internetowego umożliwiającego interakcję z czytelnikami oraz ograniczenia kolportażu 
wydania papierowego wyłącznie do osób, które zadeklarują chęć otrzymania Informatora  
w tej formie. 
Następnie w dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− kosztów organizacji „Gali Noworocznej” w roku 2022 i konsekwencji z tym związanych 
(pismo PR.0004.2.2022 Burmistrza Gminy Mosina z dnia 18 stycznia 2022 r. stanowi 
załącznik protokołu), 

− potrzeby przygotowania projektu uchwały dotyczącej wsparcia osób prywatnych 
będących właścicielami zabytków, 

− potrzeby zaktualizowania zapisów uchwały dotyczącej Medalu Rzeczypospolitej 
Mosińskiej. 

Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz i radny Dominik Michalak. 
 
WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH i PROMOCJI: 
1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2022 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Mosina.  

2. Komisja wnioskuje o zwiększenie środków finansowych w budżecie Gminy Mosina  
na rok 2022 na stypendia sportowe i naukowe.  

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mosina  
do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 
osoby niepełnosprawnej” - edycja 2022.  

4. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mosina  
do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” 
- edycja 2022.  

5. Komisja wnioskuje o przygotowanie Informatora Mosińskiego w formie portalu 
internetowego umożliwiającego interakcję z czytelnikami oraz o ograniczenie kolportażu 
wydania papierowego wyłącznie do osób, które zadeklarują chęć otrzymania Informatora 
w tej formie.  

  
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:24.  
 
        protokołował                przewodniczył
            
(-) Piotr Sokołowski             (-) Roman Kolankiewicz
           


